
SPLITSKI SAVEZ ŠPORTOVA     
Broj: 777/2019                                                                          
Split, 20.11.2019.  

Z A P I S N I K  
 
16. sjednice Izvršnog odbora Splitskog saveza športova održane 19.11.2019. g. u sobi glavnog tajnika 
Saveza  s početkom u 13,30 sati.  
 

Prisutni: Nenad Periš, predsjednik  te članovi: Dražen Čular, Mario Jurić, Albert Pavlović, Andrija 

Polić i Marko Žaja 

Ostali: Ljubo Runjić, predsjednik Nadzornog odbora, Vlatko Škiljo, glavni tajnik i Danira 

Mardešić, zapisničar  

 

 

Predsjednik Saveza Nenad Periš otvorio je sjednicu. Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
D n e v n i   r e d : 
 
1. Usvajanje zapisnika 15.  sjednice  
2. Izmjene i dopune Pravilnika o sufinanciranju stručnog i administrativnog rada (članci 5. i 27.) 
3. Raspodjela sredstava s pozicije „Potpore sportašima, klubovima i udrugama vrhunskog sporta“ 
4. Raspodjela sredstava s pozicije „Osposobljavanje sportskih stručnih kadrova“ 
5. Raspodjela sredstava s pozicije „Proslava obljetnica sportskih udruga“ 
6. Raspodjela sredstava s pozicije „Sportsko izdavaštvo“ 
7. Raspodjela sredstava s pozicije „Ulaganje u kapitalnu opremu“ 
8. Raspodjela sredstava s pozicije „Programi sportskih klubova“ 
9. Odluka o imenovanju predstavnika i zamjenika SSŠ-a za Partnersko vijeće za izradu i provedbu 

„Strategija razvoja grada Splita do 2030.g.“ 
10. Razno 
 
Ad.1. 
Jednoglasno je usvojen zapisnik 15. sjednice Izvršnog odbora. 
 
Ad.2. 
Glavni tajnik upoznao je članove Izvršnog odbora s prijedlogom izmjena i dopuna Pravilnika o 
sufinanciranju stručnog i administrativnog rada. Promjene se odnose na članke 5. i 27. Pravilnika koji 
je usvojio Izvršni odbor na sjednici održanoj 11.6.2019. s primjenom od 1.1.2020. godine. 
 
Nakon poduže rasprave u kojoj je svoje primjedbe posebno iznio Dražen Čular, Izvršni odbor usvojio 
je sa 4 glasa „za“, 1 „protiv“ (Mario Jurić) i 1 „suzdržan“ (Dražen Čular) izmjene Pravilnika u članicama 
5. (točka 1. i 4.) i 27. s danom primjene od 1.1.2021. godine. 
 
Članak 5. (točka 2. i 4.) je glasio: 
2. Najmanje 20 registriranih sportaša u matičnom savezu koji su sudjelovali na natjecanjima iz 

   službenog kalendara nacionalnog saveza za prethodnu godinu 

4. Postojanje svih uzrasnih kategorija sporta u klubu (natjecanje u minimalno tri uzrasne kategorije)  

Članak 5. (točka 2. i 4.) sada glasi: 
2. Najmanje 15 sportaša koji su sudjelovali na prvenstvima Hrvatske u prethodnoj godini. Izmjene 

    stavaka 2. ovog članka primjenjuje se za rezultate s državnih prvenstava iz 2020. godine.  



4. Postojanje svih uzrasnih kategorija sporta u klubu (natjecanje na državnim prvenstvima u minimalno         

tri uzrasne kategorije)  

 
Članak 27. je glasio: 
 Stupanjem ovog Pravilnika na snagu, svake godine će se vršiti valoriziranje postignutih rezultata 

sportaša odnosno klubova temeljem kojih će se definirati broj stručnih i administrativnih osoba za 

svaki klub iz prve četiri kategorije.  

 
Članak 27. sada glasi: 
Stupanjem ovog Pravilnika na snagu, svake godine će se vršiti valoriziranje postignutih rezultata 

sportaša odnosno klubova temeljem kojih će se definirati broj stručnih i administrativnih osoba za 

svaki klub iz prve četiri kategorije. U slučaju da od trenutka postizanja rezultata do valorizacije istih 

za financiranje narednog razdoblja dođe do promjene u klubu (jedan uzrast prestane djelovati u 

klubu) tom klubu će se uskratiti sredstva za financirane stručnog rada tog uzrasta.  

 

Ad.3. 
Stručna služba Saveza izradila je prijedlog raspodjele financijskih sredstava s pozicije „Potpore 
sportašima, klubovima i udrugama vrhunskog sporta“. Razdioba je izvršena temeljem liste kandidata 
za odlazak na Olimpijske igre u Tokiju koju je sastavio HOO. 
Utvrđeno je kako lista HOO-a nije ažurirana te se zadužuje Stručna Služba da izvrši dodatne provjere. 
Za 3 sportaša iz Splita HOO je donio odluku o statusu olimpijskog kandidata, pa je Izvršni odbor donio 
odluku o sljedećim isplatama: 
 

1. Gimnastički klub MARJAN (Ana Đerek, evidentni olimpijski kandidat)  40.000,00 kn 
2. Jedriličarski klub SPLIT (Elena Vorobeva, evidentni olimpijski kandidat) 40.000,00 kn 
3. Judo klub PUJANKE (Karla Prodan, predolimpijski kandidat)   30.000,00 kn 

 
 
Ad.4., 5. 6. i 7. 
Nakon poduže rasprave po ovim točkama dnevnog reda odlučeno je napraviti dodatnu provjeru 
utrošenih sredstava. Kako bi se mogla izvršiti raspodjela, klubovima će se uputiti dopis za dostavu 
izvješća o utrošenim sredstvima (uz priloženi dokaz o plaćanju) po pozicijama proračuna:  

 Osposobljavanje sportskih stručnih kadrova 
 Proslava obljetnica sportskih klubova 
 Sportsko izdavaštvo 
 Ulaganje u kapitalnu opremu 

Rok dostave dokumentacije je 22.11.2019. 
 
Ad.8. 
Ova je točka dnevnog reda odgođena za narednu sjednicu Izvršnog odbora  
 
Ad.9. 
Grad Split u procesu je izrade „Strategije razvoja grada Splita do 2030. g“ koju izrađuje stručni tim 
Sveučilišta u Splitu i čijom izradom, sukladno odluci Gradskog vijeća Grada Splita, koordinira Razvojna 
agencija Split-RaST d.o.o. Od navedene Agencije Savez je dobio zamolbu za imenovanje svog 
predstavnika i zamjenika za Partnersko vijeće za izradu i provedbu Strategije. 
Temeljem ove zamolbe Izvršni odbor donio je jednoglasnu odluku o imenovanju Dražena Čulara za 
predstavnika SSŠ-a, a Andriju Polića za  njegovog zamjenika  za Partnersko vijeće. 
 



Ad 10. 
10.1. 
Plivački klub Jadran uputio je zamolbu da se na listu plaćenih stipendista za ovu godinu uvrsti njihov  
plivač Mislav Sever, vrhunski sportaš II. kategorije,  koji je od 30.9.2019. postao član njihovog Kluba .  
Budući da na proračunskoj stavci „stipendije vrhunskim sportašima“ još ima prostora za novim 
isplatama stipendija, Izvršni odbor je uvažio zamolbu te je donio odluku da se od 1.10.2019. Mislav 
Sever uvrsti u sustav stipendiranja vrhunskih sportaša. 
10.2. 
Društvo prijatelja Nogometnog kluba „SPLIT“ uputilo je zamolbu za davanje podrške njihovim 
članovima koje su predložili za odlikovanje Predsjednice RH i to za: 

1. Antuna Baranovića, profesora, legendarnog igrača i najstarijeg prvotimca Radničkog 
nogometnog kluba „SPLIT“ i Hrvatskog nogometnog kluba „HAJDUK“ s kraja 50. godina prošlog 
stoljeća (u sklopu proslave njegovog 90. rođendana), a koji je nominiran za odlikovanja Reda 
Danice hrvatske s likom Franje Bučara za osobite zasluge za sport 

2. Roberta Kučića, profesora TZK, bivšeg gimnastičara, suosnivača brojnih splitskih sportskih 
udruga, sportskog djelatnika i sportskog publiciste koji je nominiran za odlikovanje Reda 
hrvatskog pletera za osobiti doprinos razvitku i ugledu Republike Hrvatske i dobrobiti njezinih 
građana 

3. Žarka Mihaljevića, pravnika, nekadašnjeg igrača, trenera i sportskog dužnosnika Radničkog 
nogometnog kluba Split koji je nominiran za odlikovanje Reda hrvatskog pletera za osobiti 
doprinos razvitku i ugledu Republike Hrvatske i dobrobiti njezinih građana 

 
Smatrajući kako navedeni kandidati, koji su bili uzorni sportaši, sada sportski djelatnici i koji su odgojili 
brojne generacije mladih Splićana, zaslužuju odlikovanja Predsjednice RH, Izvršni odbor donio je 
jednoglasno odluku o davanju podrške njihovim nominacijama. 
10.3. 
Izvršni odbor udovoljio je zamolbi Šahovskog kluba MORNAR te je donio odluku kojom se odobrava 
prenamjena odobrenih financijskih sredstava u 2019. g. s proračunske stavke „programi sportskih 
klubova“ na stavku „sufinanciranje stručnog rada - treneri“ do maksimalno 5.000,00 kuna. 
10.4. 
Vaterpolo klub BURA  uputio je zamolbu za financijsku pomoć za nastavak nastupa njihovih sportašica 
u ovoj kalendarskoj godini. Klub je u dosadašnjim nastupima mlađih kategorija i seniorki potrošio više 
sredstava nego su dobili za ovu godinu. Kako im slijede još brojni nastupi, mole da im se pruži pomoć.  
Nažalost, Izvršni odbor nije mogao udovoljiti ovoj zamolbi iz razloga što su sve pozicije unaprijed 
raspoređene prema korisnicima po JPS za 2019. 
10.5. 

Kickboxing klub Ameno uputio je 2 zamolbe za financijsku pomoć. Jednu za troškove nastupa 
na Europskom juniorkom prvenstvu održanom u Mađarskoj (23.8.-9.9.2019.) te Svjetskom 
seniorskom prvenstvu održanom u Sarajevu (22.-27.10.2019.) Druga zamolba odnosi se na 
nadolazeće Svjetsko seniorsko prvenstvo koje će se održati u Turskoj (26.11.-1.12.2019.) za 4 
natjecatelja. Matični nacionalni savez je za navedena natjecanja podmirio samo troškove 
kotizacije. 
Izvršni odbor uvažio je obje zamolbe te je donio odluku o isplati financijske pomoći u iznosu 
od 5.000,00 kuna, a na teret proračunske stavke „međunarodna natjecanja“. 
10.6. 
Vaterpolski klub Veteran 70 u narednoj godini slavi 70. obljetnicu utemeljenja. Pored 
svečanosti koju namjeravaju organizirati tim povodom dodijelili bi plakete i nagrade te tiskali 
prigodnu knjižicu. Od Saveza mole financijsku pomoć s proračunske stavke „proslava 
obljetnica sportskih klubova i udruga“.  



Glavni tajnik upoznao je članova Izvršnog odbora s odgovorom koji je Klubu već upućen. 
Obrazloženo im je kako su u obvezi participirati u Javnim potrebama u sportu za 2020.g. nakon 
čega će se donijeti konačna odluka o pomoći. 
10.7. 
Zamolba Taekwondo kluba ST KWAN vezano za financijsku pomoć školovanja njihove trenerice 
odgođena je za sljedeću sjednicu, a shodno zaključku Izvršnog odbora (Ad.4., 5. 6. i 7.). 
10.8. 
Zamolba Kickboxing kluba Ameno vezano za financijsku pomoć podmirenja dijela troškova nabave 
tatamija i vreća (ulaganje u kapitalnu opremu) također se odgađa za narednu sjednicu temeljem 
zaključka Izvršnog odbora (Ad.4., 5. 6. i 7.). 
 
 
Sjednica Izvršnog odbora zaključena je u 16 sati. 
 
 
 

PREDSJEDNIK 
 
   Nenad Periš 

 


